
Zápisnica 42/2021 
zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 5. októbra 2021 o 9:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčne. 
 
Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: 
Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. 
Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; prof. Ing. Vladimír 
Lukeš, DrSc.; Marek Kalanin; Ing. Zuzana Michalíková (zastupujúca p. Ing. Martina Grančaya, PhD.) 
Neprítomní: Ing. Martin Grančay, PhD. 
Prizvaní: - 
 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Gatial) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Gatial) 

PROGRAM: 
1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a prípravou 

prezenčného vzdelávania na STU (dekan, prodekani) 
2. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych a doktorandských študijných programov 

(Reháková) 
3. Zhodnotenie stavu doktorandského štúdia (Reháková) 
4. Stav prípravy Dlhodobého zámeru rozvoja FCHPT STU na obdobie 2021-2027 (Gatial) 
5. Informácia o príprave smernice pre riadenie projektovej činnosti na FCHPT (Polakovič) 
6. Rozličné 

 
Dekan fakulty otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Dekan fakulty informoval o termíne začatia finančnej kontroly pracovníkmi Útvaru kontroly STU na 
mieste (FCHPT) so začiatkom dňa 08.10.2021 zameranej na preverenie hospodárnosti, efektívnosti, 
účinnosti a účelnosti pri nakladaní s verejnými financiami a na dodržiavanie všeobecne záväzných 
právnych predpisov a vnútorných riadiacich noriem STU. Dohodli sa detaily príchodu, vyhovujúca 
miestnosť a zoznam žiadanej dokumentácie pre výkon finančnej kontroly (dokumentáciu 
skompletizuje a odovzdá na mieste Ing. Michalíková).  
 
Bod A. Kontrola úloh 
Úloha 41.1: Členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave pripravia prvý návrh nového dlhodobého zámeru 
FCHPT STU v Bratislave do 5.10.2021 – čiastočne splnené, úloha bola zaradená do programu ako 
samostatný bod 4.  
 
Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 
Prodekan doc. Lakatoš informoval o priebehu rekonštrukcie starej budovy. Vznikajú nové 
nepredpokladateľné náklady, rovnako aj problémy v oblasti kúrenia, kde existujúce rozvody vody 
prekážajú pri kúrení (bude nutná krátka odstávka vody v najbližších dňoch v SB). Stavba sa potýka 



s nedostatkom murárov, neustálym zdražovaním materiálov a služieb. Prof. Drtil sa zaujímal o možnosť 
zverejnenia nafotenej fotodokumentácie pre Facebook a propagačné účely fakulty. Doc. Lakatoš 
následne informoval o zverejnení práve prebiehajúcej súťaže na obstaranie laboratórneho nábytku 
(ukončenie súťaže 28.10.2021), kde taktiež nastal nárast cien. Prebieha súťaž aj na ďalšie doplnky 
(napr. koberce boli nahradené linoleom, laminátom) a budú sa súťažiť „siete“ v spolupráci so SCHK. 
Predpokladá sa predĺženie zmluvy minimálne o pol roka. Doteraz zhotoviteľ predložil 14 zmenových 
listov, súvisiacich napríklad aj so zmenami noriem pri vzduchotechnike. Sťahovanie sa predpokladá vo 
februári. Prof. Gatial pripomenul, že sa jedná o technickú pamiatku, kde aj priečelie balkónov a ich 
obnova podlieha schváleniu pamiatkárov. Prof. Lukeš sa zaujímal o realizáciu pripojenia na internet 
v SB. 
 
Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a prípravou 
prezenčného vzdelávania na STU 
Doc. Reháková podala najnovšie informácie o aktuálnej situácii s COVID-19 na fakulte, o usmernení 
týkajúcom sa postupu pri zistení pozitivity študenta alebo zamestnanca, zverejnenom na webe fakulty. 
O študentských domovoch podal informácie p. Kalanin. Situácia je priaznivá, keďže podľa prieskumu 
takmer 80 % študentov je zaočkovaných. Pokračuje model hybridnej výučby. 
 
Bod 2. Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych a doktorandských študijných programov  
Prodekanka doc. Reháková predstavila materiál, ktorý po prerokovaní bude predložený na schválenie 
do senátu a komentovala navrhované zmeny a doplnenia podmienok pre prijímanie študentov na 
inžinierske a doktorandské štúdium. Prebehla diskusia na tému automatického prijímania najlepšieho 
uchádzača z každého študijného programu vs. podmienky dosiahnutia určitého percenta 
z maximálneho počtu bodov na prijatie na doktorandské štúdium (doposiaľ bola podmienka 80 %). 
Doc. Reháková zároveň predložila aj materiál, ktorý súvisí s podmienkami prijímania na PhD. štúdium 
– dodatok č. 5 k Smernici FCHPT STU č. 3/2015, v ktorom je aktualizovaný zoznam študijných 
programov, resp. zameraní. Vyslovila zámer vypracovať Smernicu v znení všetkých dodatkov (1-5). 
Prof. Polakovič sa zaujímal o zabezpečenie študijného zamerania manažment technologických 
procesov a o možnosti prestupu na iné študijné programy a prof. Drtil o možnosť zverejnenia daných 
materiálov na Portáli VŠ. 
Uznesenie 42.1: Vedenie FCHPT STU v Bratislave schválilo predložené materiály a rozhodlo o ich 
predložení na zasadnutie Kolégia dekana a Akademického senátu FCHPT STU v Bratislave.  
 
Bod 3. Zhodnotenie stavu doktorandského štúdia 
Prodekanka doc. Reháková podala aktuálne informácie k doktorandskému štúdiu. Máme 31 nových 
doktorandov v dennej forme (o 4 menej ako minulý rok), celkovo 194 doktorandov vo všetkých 
ročníkoch a formách, čo predstavuje nárast oproti minulému ak. r. o 10 študentov. Štyria absolventi 
boli navrhnutí na Cenu rektora. Promócie budú v tomto ak. r. zrušené. 
 
Bod 4. Stav prípravy Dlhodobého zámeru rozvoja FCHPT STU na obdobie 2021-2027 
Dekan fakulty sa informoval o stave príprav Dlhodobého zámeru rozvoja FCHPT STU. Traja členovia 
vedenia predložili návrhy za svoje úseky, ostatní dodajú materiály do 8.10. Kompletná verzia návrhu 
po vzájomnej kontrole a pripomienkovaní bude vypracovaná do 19.10.2021. Cieľom je schváliť na 
budúcom vedení (2.11.2021) finálnu verziu, ktorá by išla 30.11.2021 do Vedeckej rady na prerokovanie 
a následne 7.12.2021 do Senátu. 



Úloha 42.1: Členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave pripravia návrh nového dlhodobého zámeru 
FCHPT STU v Bratislave do 19.10.2021. 
 
Bod 5. Informácia o príprave smernice pre riadenie projektovej činnosti na FCHPT 
Prof. Polakovič navrhol zmeny v smerniciach pre riadenie projektovej činnosti, s úmyslom vytvoriť 
jednu jedinú platnú smernicu na riadenie a administráciu všetkých typov projektov na fakulte. 
Z mnohých navrhnutých zmien spomenul zrušenie preklenovacieho inštrumentu, dôslednú kontrolu a 
schválenie projektu projektovým strediskom a dekanom pred samotným odoslaním projektu a 
motiváciu riešiteľov pri rôznych typoch projektov. Materiál ostáva „otvorený“ na dopracovanie 
projektovým strediskom v spolupráci s prof. Polakovičom a po diskusii v Kolégiu dekana. 
 
Bod 6. Rozličné 

 Prodekan prof. Polakovič informoval o možnosti publikovania prednáškových poznámok 
(prípadne návodov na laboratórne cvičenia) a požiadavkách na nich tak, aby spĺňali podmienky 
na „učebný text“ v súvislosti s ich zverejňovaním a započítavaním ako publikačnej činnosti.  

 Prodekan prof. Polakovič informoval o návrhu nového interného hodnotenia publikácií pre účely 
výpočtu vedecko-výskumných výkonov s návrhom zmeniť parameter kvalita/počet z 80/20 na 
100/0. Členovia vedenia odporúčali doplniť predkladanú tabuľku o nové stĺpce s novými 
prepočtami. 

 Prodekanka doc. Reháková informovala o návrhu FCHPT na „Cenu Sv. Gorazda“ (Ing. Miroslava 
Mališová) a návrhu na udelenie „Profesor Emeritus“ (prof. Bobrík). 

 Prodekanka doc. Reháková a p. Marek Kalanin informovali o vyhodnotení „Letnej školy 
laboratórnych cvičení“ (194 absolventov), ktoré bolo zo strany študentov ako aj učiteľov 
hodnotené veľmi pozitívne. 

 Prodekanka doc. Reháková predložila aktualizované (z dôvodu zmeny legislatívy) Metodické 
usmernenie ku kontrole doktorandského štúdia, platné pre študentov PhD. štúdia, ktorí nastúpili 
na štúdium pred ak. rokom 2021/2022. 

 Zástupca fakultnej odborovej organizácie doc. Berkeš informoval o preventívnych onkologických 
prehliadkach pre zamestnancov FCHPT STU v Bratislave, o stretnutí dôchodcov, ktoré bude 
zrušené z dôvodov pandémie a o návrhu zaslať pamätný list seniorom s malým darčekom vo 
vnútri. 

 Prodekan prof. Polakovič informoval o poklese publikovania v časopise Acta Chimica Slovaca (10 
článkov), o poskytnutí doplnkového štipendia francúzsko-slovenskou nadáciou pre vybraných 
študentov (poberajúcich sociálne štipendium + výborný prospech). 

 Prodekan prof. Drtil informoval o rozoslaní Pamätnice s listom k 80. výročiu založenia fakulty, 
o zrušení stretnutia naplánovaného pri tejto príležitosti a o stretnutí s akademickou obcou 
v decembri. 

 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 16:20 h (s prestávkou od 12:30 do 14:00 h). 
 
Bratislava, 5. októbra 2021 
 
Zapísala: 
Ing. Zuzana Michalíková., v. r. 
zastupujúca tajomníka Ing. Martina Grančaya, PhD. FCHPT STU v Bratislave 



 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 
 
 


